
    

 

  

 NIEUWSBRIEF OUDERRAAD 

 juni 2021 

 Hallo allemaal,  

Nog even en het schooljaar 2020-2021 zit er 
alweer op! Net zoals vele dingen, liep het ook 
bij de ouderraad dit jaar iets anders dan 
gepland. Toch werkten we op afstand en 
digitaal heel wat uit. We delen dit dan ook 
graag met jullie.  

Veel leesplezier met deze 2de nieuwsbrief!  

Met de ouderraad willen we de komende jaren 
focussen op twee pijlers: 
 
GROEN en VERKEER 
 
Twee pijlers die brandend actueel en belangrijk 
zijn voor onze kinderen. Met het steeds 
toenemende verkeer is het belangrijk dat ze veilig 
naar school kunnen komen. Als ze daarna kunnen 
spelen op een groene en attractieve speelplaats, 
wordt naar school gaan nóg leuker! 
  

Dit is natuurlijk niet nieuw, twee werkgroepen 
hebben de laatste jaren al heel wat plannen 
uitgewerkt en projecten gerealiseerd. In deze 
nieuwsbrief brengen ze graag verslag uit.  
 

Om de grotere plannen te realiseren hebben we 
vele activiteiten op de planning staan. Sparen 
jullie mee?  

 

  

 

 

  

Volg ons op Facebook  
Ouderraad lager VBS Spes Nostra Heule 

Zin om mee te werken? 
Alle helpende handen 

zijn welkom! 



 

 

2020-2021 
 

Naast deze twee grote werkgroepen,  
is de ouderraad ook actief met heel wat kleinere initiatieven.  

  

Vragen? Aarzel niet om ons te contacteren!  

 
KINDERRAAD 

De ouderraad komt regelmatig samen om het schoolleven 
van onze kinderen te verbeteren en te ondersteunen. We 
luisteren ook heel graag naar de mening van de kinderen 
zelf. 3 x per jaar gaan we samen in een kringgesprek met 
afgevaardigden uit de klassen. Dit jaar verliep de kinderraad 
digitaal, in een echte Zoom-meeting! En hoe kan het ook 
anders? Het thema dit jaar ging over digitaliteit, over 
schermtijd, favoriete websites, en de gevaren van het 
internet. 

De werkgroep heeft in dit kader al een aantal initiatieven 
uitgewerkt, met een lezing voor 456 en een lezing voor de 
ouders, die helaas nog eventjes uitgesteld moeten worden 
naar het volgende schooljaar. 

We kijken er hard naar uit om volgend schooljaar opnieuw 
live in gesprek te kunnen gaan met de kinderraad! 

 
 

LUIZENCONTROLE 
 

De bestrijding van luizen vinden we als ouderraad zeer 
belangrijk, want deze beestjes verspreiden zich ontzettend 

snel en gemakkelijk. De leden van de ouderraad controleren 
daarom na iedere schoolvakantie de haardos van jullie kind. 

Voor ons ook een leuk moment om met de kinderen in 
interactie te gaan. 

Helaas, in coronatijden, konden we de school hierin niet 
ondersteunen. Gelukkig nam de school zelf deze taak over. 
Volgend schooljaar hopen we dit opnieuw met de ouderraad 

te kunnen doen. Bijkomende vrijwilligers zijn nog steeds 
welkom! 

 

Vragen? Aarzel niet om ons te contacteren!  
ouderraadlager@vbsspesnostra.be 



 

 

 

 

 

    Veilig naar school en terug! 
 

 
De week van de mobiliteit vindt jaarlijks plaats van 16 tot en met 22 september en dit betekent 
jaarlijks het startschot voor de werkgroep verkeer. In september 2019 wilden we inzetten op het 
weren van de auto uit de Koffiestraat. Op drie parkeergelegenheden (Lagaeplein, Peperstraat en 
Mellestraat) werd koffie aangeboden aan de ouders die hun wagen daar parkeerden en hun 
kinderen voor deze gelegenheid te voet naar school brachten.  
 
Het smaakte naar meer en we durfden al eens dromen om van de Koffiestraat een schoolstraat 
te maken. En toen kwam corona…  
Bij de heropstart van de scholen op 18 mei 2020 werd beslist om de schoolpoort in de 
Koffiestraat dicht te laten. Op die manier was er meer ruimte voor de voetgangers en de fietsers. 
En opnieuw waren we een stapje dichter bij een schoolstraat in de Koffiestraat. Bij het begin 
van het huidige schooljaar werd een werkgroep opgericht met daarin de directies van de 
centrumscholen, de ouderraden, de directie van Zonnebloem en Stad Kortrijk. Na veel 
vergaderen en praktische regelingen konden we op 8 maart starten met ons proefproject. Een 
enquête bij de ouders, leerkrachten en buurtbewoners zou uiteindelijk de doorslag geven. Van 
de ingevulde exemplaren koos maar liefst 83% voor het behoud van de Koffiestraat als 
schoolstraat en zo is dit de eerste schoolstraat in Heule.  
 
Uiteraard zijn we met de werkgroep verkeer heel trots op deze realisatie maar deze is enkel 
mogelijk door juf Angélique en juf Joyce, die plichtsbewust iedere morgen en avond de nadar 
plaatsen en weer weghalen, door de directies die zich mee hebben ingezet voor het welslagen 
van deze realisatie, maar ook door jullie beste ouders om te voet of met de fiets te komen en 
indien jullie met de wagen komen alsnog de Koffiestraat mijden. Dank je wel daarvoor!!! 
 
Natuurlijk is de Koffiestraat de grootste realisatie maar de school heeft dit jaar ook geïnvesteerd 
in fluohesjes op naam voor ieder kind. Ook dit jaar werd er opnieuw ingezet op de 
fluocontrole (met dank aan meester Jeroen en juf Monique). Iedereen die zes van de acht 
controlemomenten zijn fluohesje aanhad, zal nog een kleine verkeersveilige verrassing 
krijgen.  
 
We wilden ook de noodzaak van een fluohesje in het licht plaatsen door een klein promofilmpje 
dat bij het begin van de winter gelanceerd werd. Een ander filmpje benadrukt het inzetten en 
het gebruik van alternatieven zoals bijvoorbeeld de pendelrij.  
 
Ook volgend jaar willen we op hetzelfde elan verder en inzetten op een verkeersveilige 
schoolomgeving. Het centrale thema wordt de fiets en opnieuw wordt het startschot gegeven 
met de week van de mobiliteit. Hou je schrap voor de strap-dag op vrijdag 17 september en 
wie weet mogen we tegen dan alweer een koffie serveren! 

 
  



 

 

  

 Groen op school 
 

Met de werkgroep groen worden de vergroeningsplannen verder  
uitgewerkt. Vorig jaar werd heel wat beplanting aangebracht in de  

tuin van 1-2-3. Aanpassingen aan de speelplaats worden verwerkt samen 
 met andere verbouwingen van de gebouwen. Dit jaar en de komende  

jaren zal volop ingezet worden om de speelplaats van 4-5-6 in de  
Schoolstraat verder te vernieuwen.  

 

Omdat het vergroenen en vernieuwen heel wat budget vraagt, werden daarom diverse 
subsidiedossiers ingediend bij onder meer Stad Kortrijk en CERA. Zowel vanuit Stad Kortrijk als vanuit 
CERA hebben we goed nieuws ontvangen dat we werkingsgeld krijgen om de speelplaats aan te 
pakken. Met dit geld hebben we alvast een eerste start om samen met de ouderraad en de school 
kleine projecten uit te werken. We hopen dan ook dat we volgend schooljaar de eerste werken kunnen 
uitvoeren. Wordt dus vervolgd..."  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

De echte plannen kunnen we nog niet delen.  
Hieronder wel al een van de inspiratiefoto’s waarop we onze gebaseerd hebben.  

  



 

 

2021 – 2022 
 

Wat hebben wij in petto voor volgend schooljaar? Onder voorbehoud  
van wijzigingen kan je hier alvast onze activiteitenkalender terugvinden. 

 

Wil je graag meer weten? Wil je graag meedenken en meehelpen?  
Alle helpende handen zijn meer dan welkom! Je ontvangt aan het begin van het schooljaar een 
bevraging waarin je je kan opgeven als ‘helpende hand’. We starten het schooljaar ook met 
een info-avond waarop we jullie verder onderdompelen in onze werking. Van harte welkom! 
 
Heb je nog verdere vragen? Aarzel niet om ons te contacteren! 
ouderraadlager@vbsspesnostra.be  

 

 

 

 

Vragen? Aarzel niet om ons te contacteren!  
ouderraadlager@vbsspesnostra.be 

Woe 15 september 2021  Vorming ‘Veilig Online : gamen’ 

Woe 22 september 2021  Startvergadering ouderraad lager 

November 2021   Verkoopactie 

Vrij 28 en za 29 januari 2022  Kaarting 

Za 26 maart 2022    Schoolfeest 


